
Protokoll No. 6 2011-10-25

Protokoll fört vid styrelsemöte med Svenska Luffarschackförbundet SLSF

Måndagen den 25 oktober klockan 1728  t o m Tisdagen den 1 november           Tid
Internet, via e-post Plats
Paragraferna 1 t o m 13 Omfattning
Bengt Asplund, Tord Andersson, Stefan Karlsson och Bengt Nyberg Deltagande

§ 1
Ordförande Bengt  Asplund förklarade mötet  öppnat,  genom ett  utskick  till 
styrelsen med förslag till dagordning den 25 oktober 2011 kl. 1728.

Öppnande

§ 2
Dagordningen godkändes utan ändringar, såsom den preliminärt skickats ut.

Dagordning

§ 3
Tord Andersson som var  i  tur  och  har  deltagit  i  diskussionerna  utsågs  till 
justeringsman för detta möte.

Fastställande av 
Justeringsman

§ 4
BA: Behöver verkligen alla styrelseprotokoll signeras på samtliga sidor.
Beslutades att: Frågan bordlägges och behandlas på nästa möte den 19 
november.

Signeringen av 
protokoll

§ 5
Beslutades att: Frågan bordlägges och behandlas på nästa möte den 19 
november.

Ekonomisk slut-
redovisning av VM

§ 6
En sammanfattning om vad som hände på RIF-mötet den 7 augusti 2011.
Protokollet från RIF GA-mötet 2011 skickades ut av Stefan.
Beslutades att: Protokollet lägges till handlingarna.

RIF-mötet den 7 
augusti 2011

§ 7
BA: ”Vi bör..tillse att protokollet från RIF-mötet kommer upp på vår hemsida, 
samt på RIF:s hemsida.”
BN: ”Håller med Bengt A. om att vi bör få in detta protokoll på hemsidorna 
som nämns.”
Beslutades att: Vi lägger in protokollet från RIF GA 2011 på vår hemsida, 
och gör vad vi kan för att protokollet även ska publiceras på renju.net

Protokollet från 
RIF-mötet

§ 8
Beslutades att: Frågan bordlägges och behandlas på nästa möte den 19 
november.

Tävlingsprogrammet 
för år 2012

Signaturer
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§ 9
a) Medlemskap i SLSF och vad man får för avgiften.
b) När avgiften betalas och vilket år den gäller för.
c) Ev.  medräkning av utländsk spelare  som regelbundet  spelar  i  svenska 

tävlingar på våra rankinglistor!?
Beslutades att:  Frågorna bordlägges och behandlas på nästa möte 
den 19 november.

Medlemskap och 
medlemsavgifter

§ 10
Bristen  på  engagemang  från  medlemmar  i  att  bidra  till  en  tidning.  En  e-
postvariant av tidningen.
Beslutades att: Frågan bordlägges och behandlas på nästa möte den 19 
november.

Fem i Rad

§ 11
Beslutades att: Nästa styrelsemöte hålls i Stockholm den 19 november  på 
lördagskvällen efter spelets avslutning.

Nästa Styrelsemöte

§ 12
Inga andra frågor togs upp.

Eventuellt fler 
frågor

§ 13
Senaste inlägget på mötet gjordes den 30 oktober av Tord, varför mötet anses 
avslutat som planerat den 1 november.

 Avslutning
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